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Abstract (en)
The key has a reception unit (4) axially comprising a window (18) which forms an opening crossing a thickness of the reception unit from a main
face (14) to another main face (16) of the reception unit. Rollers (20) are mounted on a fixed axle (22) that is placed transversely to the window in
the thickness of the key. The reception unit includes a set of recesses (24, 25) formed in the thickness of the key. One of the recesses is formed on
the former face and another recess is formed on an edge of the reception unit between the face and a section (10) of the key. An independent claim
is also included for a locking assembly.

Abstract (fr)
L'invention concerne une clé de serrurerie dont la partie d'accueillage comporte axialement une fenêtre (18) qui forme une ouverture traversant
l'épaisseur de la partie d'accueillage d'une face à l'autre, et au moins un galet (20) qui est monté sur un axe (22) disposé transversalement à
la fenêtre. La partie d'accueillage comporte en outre une pluralité d'empreintes (24, 25) réalisées dans l'épaisseur de la clé. Elle concerne plus
particulièrement les clés de sécurité adaptées à coopérer avec un cylindre de serrure à goupilles.
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